

ASSET LIST

LOT: 86 INTEGRATED BEDDING COVER SYSTEM AND METHOD

LOT: 86 集成式床罩系统与amp;方法

Ocean Tomo Bid-Ask[™] Market patent auction lot number 86 consists of three assets. The technology provides a method and system for joining a detachable fabric sheet to duvet/comforter cover through the use of one or more corresponding fastening or temporary joining mechanisms located on the cover and the fabric sheet. System is provided to create a multi-layering effect as well as serving to align the sheet and cover during sleep and makeup of the bed. Benefits of the portfolio: 1) Provides alleviates sheet tangles during sleep; 2) Provides quick and ease of making up the bed in the morning; 3) Keeps the cover clean and limits the necessity to clean it often, since the sheet stays aligned to the cover during sleep.

Ocean Tomo Bid-Ask[™] 市场上的86号专利包包含三项专利。该技术提供了一种方法和系统，通过使用一个或多个紧固或临时连接装置，将可拆卸的被单安装在羽绒被/被罩上。该系统实现了（被罩的）多层效果，睡眠过程中被罩和被单免于分离。该专利包的优点：1) 睡眠过程中被单不会缠绕身体；2) 早上轻松快捷地整理床铺；3) 由于睡眠过程中被单覆盖了被罩，从而能够保持被罩清洁

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.

竞拍该专利包或详询更多信息，欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO.	PUBLICATION NUMBER	TITLE	PRIMARY IP CLASS	FILE DATE	PRIORITY DATE	PUBLICATION DATE	FORWARD CITATIONS
序号	公开号	专利名称	IPC主分类号	申请日	优先权日	公开日	引证数量
1	US 8,689,375	Integrated bedding cover system and method 集成式床罩系统与amp;方法	A47G 9/00	11/4/09	11/4/08	4/8/14	13
2	US 9,826,848	Integrated bedding cover system and method 集成式床罩系统与amp;方法	A47G 9/04	2/18/14	11/4/08	11/28/17	0
3	US 15/820,847	Integrated bedding cover system and method 集成式床罩系统与amp;方法	A47G 9/04	11/4/08	-	-	-